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PROTOKÓŁ NR XVII/08 
RADY GMINY MIASTKOWO 

z dnia 29 grudnia 2008 roku 
 
 Obrady XVII Sesji Rady Gminy Miastkowo odbyły się dnia 29 grudnia 2008 r.  
w godz. 1000 – 1330 w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Miastkowie. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Rupacz. Na 15 osobowy skład Rady  
w sesji udział wzięło 13 radnych. 
 
Radni obecni na sesji: 
 

1. Boryszewski Andrzej 
2. Chojnowski Marcin 
3. Czartoryjska Maria Jadwiga 
4. Długozima Stanisław 
5. Kadłubowski Jarosław 
6. Kamiński Paweł 
7. Małkowska Janina 
8. Rogula Przemysław 
9. Rudnicka Ewa 
10. Rupacz Henryk 
11. Szczubełek Radosław 
12. Ustaszewski Wojciech 
13. Zajączkowska Danuta Małgorzata 
 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 
 

1. Chojnowska Katarzyna 
2. Stefański Szczepan 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
 

1. Grzejka Lidia Małgorzata - Wójt Gminy 
2. Cwalina Janina  - Sekretarz Gminy 
3. Rydel Pelagia   - Skarbnik Gminy 
4. Dulewicz Agnieszka  - inspektor UG 
5. Małż Bogumiła  - inspektor UG 
6. Dobrowolska Alicja  - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miastkowie 
7. Szczyglewska Bożena - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rydzewie 
8. Komorowska Marzena - inspektor UG 
9. Korytkowski Janusz  - Sołtys wsi Chojny - Naruszczki  
10. Ciemniewicz Krzysztof - Sołtys wsi Czartoria 
11. Małkowska Janina  - Sołtys wsi Drogoszewo 
12. Kopeć Anna   - Sołtys wsi Gałkówka 
13. Korytkowski Mieczysław - Sołtys wsi Korytki Leśne 
14. Piotrowska Irena  - Sołtys wsi Kraska 
15. Buczyński Jerzy  - Sołtys wsi Leopoldowo 
16. Łuba Wiesław   - Sołtys wsi Łuby - Kurki 
17. Czaplicka Jolanta  - Sołtys wsi Łuby – Kiertany 
18. Kaszuba Robert  - Sołtys wsi Podosie 
19. Kamińska Maria  - Sołtys wsi Nowosiedliny 
20. Prażych Antoni  - Sołtys wsi Miastkowo 
21. Brzostek Teresa  - Sołtys wsi Rydzewo 
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22. Kazimierczyk Kazimierz - Sołtys wsi Rydzewo - Gozdy 
23. Ustaszewska Bożena  - Sołtys wsi Rybaki 
24. Bacisz Irena   - Sołtys wsi Sosnowiec 
25. Sulkowski Janusz  -Sołtys wsi Sulki 
26. Rydelski Zdzisław  -Sołtys wsi Tarnowo 
27. Brzostek Krzysztof  - Sołtys wsi Zaruzie 

- listy obecności w załączeniu. 
 
 Przewodniczący Rady – Henryk Rupacz dokonał otwarcia XVII Sesji Rady Gminy 
Miastkowo witając wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził 
prawomocność obrad. i zapoznał z porządkiem dziennym. W dalszej części obrad 
Przewodniczący poinformował, że Wójt Gminy zgodnie z art.20 ust.5 ustawy o samorządzie 
gminnym złożył wniosek o umieszczenie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku odpowiedzi na skargę. 
Radni otrzymali projekty uchwał oraz materiały będące przedmiotem obrad, natomiast projekt 
uchwały, o którym mowa przekazano radnym przed sesją. Na wniosek Przewodniczącego 
odbyło się głosowanie jawne przyjęcia porządku dziennego. Na 15 osobowy skład Rady Gminy 
w sesji uczestniczyło 13 radnych, głosowało 13 radnych. Za przyjęciem porządku dziennego 
głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad do realizacji. 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz przedstawienie 

realizacji uchwał Rady Gminy. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miastkowo  

na rok 2009. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości rocznych 

stawek podatku od środków transportowych na 2009 rok. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 
na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 
mieszkalnych wyodrębnionych w budynku ,,sześciorak” w Tarnowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Miastkowo 
z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na 2009 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Białymstoku odpowiedzi na skargę. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 
 
P R Z E B I E G   O B R A D: 
 
Ad.1. Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z protokołem z poprzedniej sesji.  
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym  
na wniosek Przewodniczącego odbyło się głosowanie jawne przyjęcia protokołu  
z poprzedniej sesji. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 
13 radnych. Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych, przeciwnych 
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że protokół  
z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. Informacja o protokole z poprzedniej sesji  
w załączeniu. 
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Ad.2. Sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 14 listopada 2008 r.  
do dnia 29 grudnia 2008 r. oraz realizację uchwał Rady Gminy za ten okres przedstawiła  
Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka. 
 Radna Maria Czartoryjska zwróciła się z pytaniem ile jest planowanych wiat 
przystankowych 5 czy więcej.  
 Pani Wójt wyjaśniła, że zaplanowanych jest tylko 5 wiat, ponieważ nie otrzymaliśmy 
więcej informacji od sołtysów dotyczących miejsc lokalizacji wiat na terenie wsi.  
Obecnie zgłoszono miejsce lokalizacji we wsi Kuleszka, natomiast w Czartorii niemożliwa jest 
lokalizacja, ponieważ miejsce, które wskazano stanowi pas drogowy. Należy, więc ustalić nowe 
miejsce.  
 Pani Wójt poinformowała, że można jeszcze zgłaszać, ale trzeba od razu wskazać 
miejsce lokalizacji wiaty. 
 Sołtys wsi Nowosiedliny zgłosiła przesunięcie przystanku. 
 Pani Wójt wyjaśniła, że jak będzie zrobiony asfalt, to wtedy przystanek może być 
przesunięty. 
 Radny Marcin Chojnowski zwrócił się z pytaniem jak została rozwiązana sprawa 
dowożenia uczniów z miejscowości Chojny - Naruszczki, Sulki i Leopoldowo. 
 Odpowiedzi udzielił Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej informując, że na ten 
temat odbyło się spotkanie z rodzicami, na którym ustalono, iż od półrocza nastąpi zmiana 
godzin dowozu dzieci. Ci, którzy byli dowożeni jako piersi teraz będą później zabierani. 
Rotacja godzin dowożenia następować będzie z początkiem każdego roku szkolnego.  

Do przedstawionych tematów radni nie wnosili żadnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący przyjęcie sprawozdania poddał pod głosowanie jawne. Na 15 osobowy 

skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych. Za przyjęciem 
sprawozdania głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie 
było. Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
Sprawozdanie oraz realizacja uchwał w załączeniu. 
 
Ad.3. Skarbnik Gminy Pelagia Rydel zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2008 rok. Następnie szczegółowo omówiła każdą zmianę.  
Zmiany polegają na zwiększeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 300 zł (5 % dochody 
budżetowe z tytułu wydanych dowodów osobistych) oraz zwiększeniu planu dochodów  
i wydatków o kwotę 25.400 zł (zwiększono dochody z tytułu podatków oraz ich pochodnych 
oraz najmu czynszu w budynkach komunalnych, odpłatność za dożywianie. Zmniejszono 
wydatki w oświetleniu ulic, zakupie środków czystości do stołówki, książek do gimnazjum, 
usługi pocztowe oraz wywóz nieczystości, wynagrodzenia kierowców OSP itp.)  
Ponadto zmniejsza się plan dochodów i wydatków o kwotę 192.100 zł (dochody – nie będzie 
wpływu ze sprzedaży nieruchomości, zawyżono plan w zakresie podatków, w związku z tym 
muszą być zmniejszone wydatki na modernizacje dróg, wynagrodzenia pracowników, 
modernizacje oświetlenia oraz zakup materiałów i urządzeń)). Proponuje się dokonanie 
przeniesień wydatków między działami, rozdziałami i paragrafami na kwotę 239.800 zł Po 
dokonanych zmianach plan dochodów będzie wynosił 11.012.809 zł, natomiast plan wydatków 
12.362.809 zł. 
 Radni do przedmiotowych zmian nie wnosili żadnych uwag. Komisja również bez 
zastrzeżeń zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Następnie projekt uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne.  
Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od 
głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała XVII/91/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2008 rok w załączeniu. 
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Ad.4. Skarbnik Gminy– Pelagia Rydel poinformował, że materiały dotyczące budżetu 
otrzymali wszyscy radni. Komisje Rady Gminy również pracowały nad projektem na swych 
posiedzeniach. Następnie przedstawiła projekt uchwały budżetowej na 2009 rok informując, że 
dochody budżetu gminy planowane są na kwotę 11.834.472 zł, natomiast wydatki zamkną się 
kwotą 13.184.472 zł. Deficyt budżetu gminy w wysokości 1.350.000 zł zostanie pokryty 
przychodami z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. Na zadania inwestycyjne w 2009 roku 
proponuje się przeznaczyć kwotę 2.810.000 zł. 
 Przystąpiono do szczegółowej analizy. 
Do przedstawionego projektu budżetu radni nie zgłaszali żadnych zastrzeżeń uznając, że został  
on podzielony stosownie do posiadanych możliwości finansowych. 
 Komisje również nie wnosiły żadnych uwag do proponowanego budżetu  
i zaopiniowały go pozytywnie. 
 Następnie Przewodniczący zapoznał radnych z uchwałą Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym projekcie budżetu na 2009 rok 
przez Wójta Gminy Miastkowo - opinia do przedmiotowego projektu jest pozytywna. 
 W związku z brakiem pytań i zgłoszeń dotyczących budżetu Przewodniczący projekt 
uchwały poddał pod głosowanie jawne. 
Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała budżetowa na 2009 rok została 
podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XVII/92/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia  
29 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miastkowo na rok 2009  
w załączeniu. 
 
Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowił obrady 
sesji. 
 
Ad.5. Inspektor – Agnieszka Dulewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych  
na 2009 rok wyjaśniając, że Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła, istotne naruszenie 
prawa w uchwale podjętej w listopadzie br. W § 1 pkt 3 lit. a) wadliwie określono stawkę.  
Nie określono stawki dla ciągników siodłowych i balastowych o dopuszczalnej masie 
całkowitej zespołu pojazdów równej 3,5 tony. W związku z tym przygotowano projekt uchwały 
zmieniającej proponując stawkę 1.500 zł dla tego przedziału ciągników. 
 Do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag. 

Komisje również pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący projekt uchwały poddał pod głosowanie 

jawne. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XVII/93/08 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych na 2009 rok w załączeniu. 
 
Ad.6. Bogumiła Małż przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony wyjaśniając, 
że został on przygotowany, ponieważ w podjętej na poprzedniej sesji uchwale błędnie podano 
obniżki procentowe wartości nieruchomości w drugim i następnym przetargu.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag. 
Komisje nie wnosiły uwag do przedmiotowego projektu. 
W związku z powyższym Przewodniczący projekt uchwały poddał pod głosowanie 

jawne. Na 15 osobowy skład Rady obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych.  
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XVII/94/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia 29 grudnia 2008 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub 
na czas nieoznaczony w załączeniu. 
 
Ad.7. Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od 
ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wydzielonych w budynku ,,sześciorak” w Tarnowie  
był już tematem poprzedniej sesji, na którym Rada postanowiła, ażeby temat bonifikaty był 
jeszcze raz rozpatrzony przez Komisję 
Inspektor Bogumiła Małż wyjaśniła, że ustawa o gospodarce nieruchomościami przewiduje 
zastosowanie bonifikaty dla najemców. W projekcie uchwały proponuje się zastosowanie 50 % 
bonifikaty dla każdego lokalu oraz udziału w prawie własności gruntu, na którym 
zlokalizowane są przedmiotowe lokale. Bonifikata obejmuje wszystkiej jej składniki  
w jednakowej wysokości. 
 Komisje ponownie analizowały projekt uchwały i stwierdziły, co następuje: 
- Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego podtrzymuje decyzję dotycząca zastosowania 
50 % bonifikaty. 
- Komisja Budżetowa proponuje zastosowanie bonifikaty w wysokości 20 %. 
Innych propozycji nie zgłaszano. 
 Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad poszczególnymi propozycjami, 
wyjaśniając, że każdy radny ma do dyspozycji oddanie jednego głosu. W przypadku równej 
liczby głosów głosowanie zostanie powtórzone, a jeżeli powtórzy się ta sama sytuacja 
głosowanie nie zostanie rozstrzygnięte. Poprosił o zastanowienie się. 
Przystąpiono do głosowania nad propozycjami: 

1) zastosowania 50 % bonifikaty, które otrzymało 10 głosów, 
2) zastosowania 20 % bonifikaty, które otrzymało 3 głosy, 

Przewodniczący stwierdził, że większością głosów przechodzi propozycja udzielenia 50 % 
bonifikaty. 

W związku z powyższym przewodniczący projekt uchwały poddał pod głosowanie 
jawne. Na 15 radnych Rady Gminy obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się  
od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/95/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie 
udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wyodrębnionych w budynku 
,,sześciorak” w Tarnowie w załączeniu. 
 
Na sesji obecni byli lokatorzy. Pani Karpińska poinformowała Radę, że nie wykupią mieszkań, 
bo ich na nie stać. Włożyli już i tak duże środki w ich remont, a kwoty, które nawet po obniżce 
są im oferowane są zbyt wysokie. 
 
Ad. 8 Sekretarz Gminy – Janina Cwalina przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Programu współpracy Gminy Miastkowo z organizacjami pozarządowymi i innymi 
uprawnionymi podmiotami na 2009 rok informując, że ustawa o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie nakłada na rady gmin obowiązek corocznego uchwalania programu 
współpracy z organizacjami oraz podmiotami wymienionymi w tej ustawie.  
 W projekcie uchwały określono, że współpraca naszej gminy z organizacjami pożytku 
publicznego obejmować będzie sferę zadań publicznych w zakresie upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu, ochrony i promocji zdrowia, realizacja programów profilaktycznych itp. 
 Cele Programu szczegółowo określono w projekcie uchwały. 
 Do przedstawionego projektu nie wnoszono żadnych uwag. 
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 W związku z powyższym projekt uchwały poddano pod głosowanie jawne. 
 Na 15 radnych Rady Gminy obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymujących się  
od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/96/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia 29 grudnia 2008 roku w sprawie 
uchwalenia Programu współpracy Gminy Miastkowo z organizacjami pozarządowymi  
i innymi uprawnionymi podmiotami na 2009 rok w załączeniu. 

 
Ad.9. Inspektor Jan Lipiński poinformował, że BT s.c. Zenon Borkowski,  
Krzysztof Tafiłowski złożyli skargę na uchwałę Nr XVI/78/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia 
25 września 2008 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych, 
zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży oraz warunków sprzedaży tych napojów. 
Inspektor zapoznał radnych z treścią skargi a następnie z projektem uchwały a w szczególności 
z uzasadnieniem do projektu. 
 Do przedmiotowego projektu uchwały radni nie zgłaszali żadnych pytań. W związku 
 z powyższym projekt uchwały przewodniczący poddał pod glosowanie jawne.  
Na 15 radnych Rady Gminy obecnych na sesji było 13 radnych, głosowało 13 radnych  
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymał się  
od głosu 1 radny. Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/97/08 Rady Gminy Miastkowo z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie 
wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku odpowiedzi  
na skargę w załączeniu. 
 
 Na sesji obecny był przedstawiciel spółki –Zenon Borkowski, który zwrócił się  
z pytaniem do Rady ,,czy jeśli wydzielą część obiektu i zrobią wejście od tyłu budynku, to czy 
otrzymają zezwolenie, czy będą dalsze utrudnienia”. 
 Sekretarz wyjaśniła, że zezwolenia na alkohol wydaje Wójt a nie Rada. 
 Pan Borkowski poinformował, że temat pozostawia pod rozwagę Radzie, która tylko 
utrudnia prowadzenie działalności. Warunki będą zachowane, a kaplica nie ma żadnego 
znaczenia nie jest miejscem kultu religijnego, ponieważ tam nie odbywają się nabożeństwa. 
 Przewodniczący wyjaśnił, że jeżeli będą spełnione wymogi, to nie widzi przeszkód,  
ale jak wcześniej zaznaczył pod warunkiem, że wszystko będzie zgodne z przepisami prawa. 
 
Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowił obrady 
sesji. 
 
Ad.10. W punkcie zapytania i wolne wnioski rozpatrywano sprawy: 
 
- Sekretarz Gminy przedstawiła zaktualizowany plan działania dotyczący Programu Integracji 
Społecznej finansowany ze środków Poakcesyjnego Programu Wsparcia Obszarów Wiejskich. 
Plan ten został utworzony po zaktualizowaniu Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2008 – 2020 po to, aby móc wykorzystać pozostałe 70% środków 
przyznanych Gminie. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Rada Parafialna w Miastkowie zwróciła się  
z prośbą o dofinansowanie z budżetu Gminy budowy sieci wodociągowej oraz parkingu przy 
cmentarzu w Miastkowie. 
Temat ten był podejmowany na posiedzeniach Komisji, które przychyliły się do udzielenia 
pomocy zgodnie z przepisami prawa. 

O wyjaśnienie sprawy pod względem prawnym poproszono Skarbnika Gminy. 
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Skarbnik – Pelagia Rydel wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
zakres działań gminy obejmuje wszystkie sprawy publiczne o znaczeniu lokalnym 
niezastrzeżone ustawami na rzecz innych podmiotów. Gmina realizuje zadanie własne 
dotyczące infrastruktury tj. wodociągowania i zaopatrzenia w wodę. W związku z tym zadanie 
to może być dofinansowane. Natomiast budowa parkingu nie jest zadaniem własnym gminy  
i nie można go dofinansować. 

Radna D. Zajączkowska zasugerowała, że jeżeli jest możliwość dofinansowania to 
trzeba pomóc. 

Pani Wójt poinformowała, że Urząd Miasta Łomża posiada opracowany projekt 
budowlany i udzielone pozwolenie na budowę sieci wodociągowej do wysypiska śmieci.  
Sieć będzie przebiegała w drodze przy cmentarzu, jedyna niewiadoma to, kiedy Miasto będzie 
realizować tę inwestycje. 

Radni proponują porozumieć się z Miastem Łomża w celu uzyskania informacji  
o terminie rozpoczęcia robót. W sytuacji, gdy Miasto nie będzie realizowało tej inwestycji 
Gmina dofinansuje budowę odcinka sieci wodociągowej do nowego cmentarza w miarę 
posiadanych możliwości finansowych ujmując przedmiotowe zamierzenie do planu 
inwestycyjnego na lata 2009 – 2010. 
 Natomiast budowa parkingu nie jest zadaniem własnym gminy w związku z tym nie 
będzie mogła być dofinansowana. 
 
-Wójt poinformowała, że do końca grudnia br. mamy uregulować gospodarkę odpadami.  
W związku z tym od stycznia 2009 r. nie będzie kontenerów gminnych. Osoby indywidualne 
powinni zawierać umowy z firmami na odbiór odpadów. Dotychczas zezwolenia na odbiór 
odpadów na terenie naszej gminy uzyskały dwie firmy z Ostrołęki tj. MPoraz SULO.  
Żadna inna firma nie ubiegała się o uzyskanie zezwolenia. 
 
- Pani Wójt zapoznała radnych z treścią przygotowanej umowy na dzierżawę wysypiska. 
Analizując radni zaproponowali uzupełnić zapis w umowie o odbiór folii od rolników. 
 
- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej zwrócił się do Rady z pytaniem, co z zimowym 
utrzymaniem dróg gminnych. 
 Rada opowiedziała się za odśnieżaniem oraz posypywaniem wszystkich dróg na terenie 
gminy tj. gminnych i powiatowych, ze względu na to, iż powiat i tak nie robi nic w tym 
kierunku. Zobowiązano Wójta do systematycznego wysyłania pism do Zarządu Dróg 
Powiatowych dotyczących prawidłowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 
poprzez odśnieżanie i posypywanie. 
 
- Radna Zajączkowska zwróciła się do radnych z prośbą o rzetelne przekazywanie informacji 
mieszkańcom odnośnie spraw omawianych na sesjach. 
 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji oraz wyczerpaniem porządku dziennego  
Przewodniczący zamknął obrady XVII Sesji Rady Gminy Miastkowo. 
 
 
Protokołowała: 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
Barbara Kalinowska  
                            Henryk Rupacz 
 


